
Referat fra husmøde onsdag d. 02/03 - 

2022 kl. 19  

 

1. Tilstede:  Kevin 408A, Lene 404B, Preben 408D, Uffe 407A, Abaz 402B, Morten 409F, 
Lene 404b 

2. Dirigent: Kevin 408A 
3. Referent: Kevin 408A 
4. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 
5. Godkendelse af referat fra sidste husmøde: Godkendt 
6. Godkendelse af regnskab: Godkendt  
6. Valg af blokrådsrepræsentanter: Lene 404B 
 
 
8. Behandling af Blokkens sager: 
 

BR-sag 557.a for(5) Imod() Blankt() 
 
10. Eventuelt:  
Stien langs volden for enden af blokken op mod motorvejen mangler mange pærer, er det 
noget vi kan skrive til boligkontoret angående. Kevin 408A står for dette. 
 
Der er fremstillet en spørgsmål angående skraldespande ophængt ved bunden af trappen, er 
disse gode eller dårlige, er det noget vi skal lave ændringer på. Neel 406A (Preben fra 406A 
repræsentere fremlægning for dette forslag) Det er besluttet ikke at fjerne disse da det kun 
vil give et større skralde problem. 
 
Der er blevet indgivet et ønske om at ændre på lejeaftalen og håndtering af fælleslokalet. 
Casper 407F - Dette forslag frafalder da repræsentant ikke selv deltager til mødet. 
 
Vi skal gennemgå retningslinjer og skilte til korrekt aflevering af fællesrummet, samt 
eventuelle mere direkte løsninger til betaling (mobilepay ish) der findes en løsning til 
opsætning af markering, bl.a. til køleskabet - samt der skrives til Dorte (kasserer) angående 
betalings spørgsmål for at få uddybet - Kevin 408A står for dette. 

 
Eventuelt konsekvens løsning for gentagende overtrædelser af retningslinjer for udlejning af 
fælleslokalet? -  
Det besluttet på husmøde at der vil blive givet en advarsel på baggrund af aktuele klager, og 
hvis dette ikke tages til bedre efterfølgende, vil det have konsekvenser for fremtiden leje 
muligheder af fællesfaciliteterne  
 
Ensretnings skilte til ind og udkørsel af blokken, eller tydelig markering på jorden, da der er flere som 
kører den forkerte vej ind og eller ud. Eventuelt skiltning ”angående børn” på vejen nede i 

BLOK  41 



parkeringskælder, da flere kører uansvarligt hurtigt gennem blokken Dette tages der kontakt til 
boligkontoret angående - Kevin 408A står for dette. 
 
 
Cykelburet er meget fyldt med ”gamle” cykler, der skal tages kontakt til boligkontoret angående 
fjernelse af cyklerne - Kevin 408A står for dette. 
 
Der bliver foreslået at ophænge en aflukket tavle i gangstrøj til at ophænge faste informationer for 
blokken, så som larmetider, bore regler mm. Foreslået af Abaz 402B 
 

11.  Dato for næste Husmøde:  mandag d. 4 april. Kl 19:00  
 


